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[Text]
The Chairman: Mr. Stafford?

Mr. Stafford: Mr. Chairman, if I under
stood the Committee member’s exact question, 
he asked how many broiler growers we have 
in British Columbia. Is that correct?

The Chairman: How many broiler growers 
and what would be your total output, I 
believe, of broilers?

Mr. Stafford: We have 146 broiler growers 
in British Columbia and we produced 13 mil
lion broilers last year.

The Chairman: Thank you, Mr. Stafford. 
Mr. Roy, do you have any further questions?

Mr. Roy (Laval): How many egg producers 
do you have on your marketing board?

Mr. Morgan: We have 450 egg producers. 
These are people registered with more than 
500 layers. There are no limitations on the 
numbers of people that can start up with 
laying flocks of less than 500, that is one 
means of entering the industry.

M. Roy (Laval): Ce qui arrive dans la prov
ince de Québec c’est que, heureusement ou 
malheureusement, l’intégration a certaine
ment contribué à développer les élévages. 
Mais 90 p. 100 des éleveurs de poulets à gril
ler sont amalgamés avec l’abattoir ou les com
pagnies de moulée qui, par le fait même, 
exercent un contrôle sur ces éleveurs. Alors, 
je ne sais pas jusqu’à quel point une telle 
situation existe ici.

Mr. Stafford: Mr. Chairman, integration in 
the broiler industry in British Columbia at 
the present time is about 4 per cent. We are 
96 per cent independent growers.

The Chairman: I recognize Mr. Korchinski.

Mr. Korchinski: Mr. Chairman, I would 
like to ask Mr. Stocks a question. I was 
interested in the figures that he provided for 
us on page 7 of his brief and in which he 
expressed the concern that there were some
thing like 48 per cent of the commercial 
farms that had a value in excess of $54,000, 
but they produced 76 per cent. At the same 
time he went on to point out that 51.7 per 
cent had a value of less than $54,000 and 
consequently the production was down to 
around 23.5 per cent of the total farm 
production.

From this I assume you suggest that 
because of the fact these farm units are not

[Interpretation]
Le président: Monsieur Stafford.

M. Stafford: Si j’ai bien compris, le député 
a demandé combien d’éleveurs de poulets à 
gril résidaient en Colombie-Britannique. 
Est-ce exact?

Le président: Oui, et quelle était la produc
tion totale de poulets à gril, je crois?

M. Stafford: Il y a 146 éleveurs de poulets à | 
gril en Colombie-Britannique et nous avons I 
produit 13 millions de poulets à gril l’an I 
dernier.

Le président: Merci beaucoup, monsieur. I 
Monsieur Roy, avez-vous d’autres questions?

M. Roy (Laval): Combien de producteurs 
d’œufs se trouvent à faire partie de votre 
office de commercialisation?

M. Morgan : On compte 450 producteurs 
d’œufs. Ce sont des gens qui ont enregistré 
plus de 500 pondeuses. Il n’y a pas de limite 
pour le nombre de gens qui peuvent avoir 
moins de 500 poules, c’est une des façons 
d’entrer dans l’industrie.

Mr. Roy (Laval): In the province of Quebec 
what happens is that, luckily or not, integra
tion has certainly contributed in developing 
the flocks. But 90 per cent of broiler chicken 
producers are integrated with abattoirs or 
feed firms which by this very fact exert con
trol over these producers. I do not know to 
what extent you have the same situation here.

M. Stafford: Monsieur le président, l’inté
gration dans l’industrie des poulets à gril 
dans la Colombie-Britannique s’élève actuel
lement à peu près à 4 p. 100 et 96 p. 100 sont 
des éleveurs indépendants.

Le président: Merci. Je donne la parole à 
monsieur Korchinski.

M. Korchinski: Monsieur le président, j’ai
merais poser une question à monsieur Stocks. 
Dans la présentation de son mémoire à la 
page 7, j’ai été intéressé par les chiffres indi
quant qu’environ 48 p. 100 des fermes com
merciales valaient plus que $54,000 et qu’elles 
produisaient 76 p. 100 de toute la production. 
Ensuite, il a signalé que 51.7 p. 100 avaient 
une valeur inférieure à $54,000 et que, par 
conséquent, la production équivalait à environ 
23.5 p. 100 du total de la production agricole.

Je présume donc que c’est en raison du fait 
que ces unités agricoles sont trop petites que


